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Abstract (en)
The device has a lower unit (4) comprising two shaping rollers movably mounted along an axis and a third shaping roller movably mounted along
another axis. An upper unit (8) has two shaping rollers movably mounted along a third axis and a third shaping roller movably mounted along a
fourth axis. A rotary plate (12) is arranged between the lower unit and the upper unit. A locking unit comprises three quarter-turn clamping plates and
three clamping cylinders for locking an exhaust case (16) on the rotary plate. An independent claim is also included for a method for circular shaping
of a revolution piece such as an exhaust case of a jet engine of an aircraft.

Abstract (fr)
Dispositif de conformation circulaire d'une pièce (16) de révolution, notamment un carter d'échappement d'une turbomachine. I1 comporte une unité
inférieure (4) comportant deux galets de conformation (32) montés mobiles suivant un axe X1 et un galet de conformation (38) monté mobile suivant
un axe Y1 ; une unité supérieure (8) comportant deux galets de conformation (48) montés mobiles suivant un axe X2 et un galet de conformation
(50) monté mobile suivant un axe Y2 ; un plateau tournant (12) disposé entre l'unité inférieure (4) et l'unité supérieure (8) ; des moyens de blocages
(26, 28) de la pièce de révolution sur le plateau tournant (12).
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